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Verslag voortgangsoverleg Hinthamerstraat en omgeving 

d.d. 14.03.2016, locatie Muzerije te ‘s-Hertogenbosch  

 

Aanwezig: 

Bewoners/Ondernemers: Trudy v.d. Liefvoort en Femke van den Elzen (Meetpoint), Ronald 

Zaunbrecher (facilitair manager de Muzerije),  Agnes van Woensel (ondernemer en bewoonster), 

Peter Haak (bewoner en ondernemer Slijpersstraatje) , Jasper Maas,  

Betty van Crey (ondernemer Hinthamerstraat), Monique de Kleijn (ondernemer en bewoonster 

Hinthamerstraat), Hanneke Welten (ondernemersvereniging Hartje), Natalie Ypma (bewoonster 

Schilderstraat), Wout Heijnen (BLB en bewoner Hinthamerstraat), Harry van Ballegooijen (bewoner 

Louwschepoort),  

Corporaties: Pepijn Meijs (soc.wijkbeheerder binnenstad Zayaz); Wim van de Wiel, BrabantWonen 

Divers/Inloopschip/maatschappelijke opvang: Gerard Verhagen (teamleider Inloopschip), Liesbeth 

van Gurp (manager maatschappelijke opvang), Liesbeth van Drunen (Divers, wijkwerker Muntel Vliert 

Orthenpoort) 

Gemeente, Politie en Stadstoezicht:  Mayan Oomkes (MO Gem.’s-Bosch), Inge van Luijt (wijkagent), 

Pieter van de Pas (politie Hofstad Binnenstad), Henk Lambooij (team handhaving stadstoezicht), 

Riekje Bosch (voorzitter deelnemersoverleg en wijkmanager gemeente ‘s-Bosch), Jasper Maas, 

(Beheer), Arnold Bongers (Verkeer) 

Afwezig:  Julia (straatpastor), Marion Biezen (OOV Gem ’s-Bosch), Christ van Puijenbroek (bewoner 

Bethaniestraat en wijkraad BLB), Peter Wellens (bewoner Slijpersstraatje), Saskia Forrer (bewoonster 

Schilderstraat), de heer van Pelt (ondernemer en bewoner Hinthamerstraat), José Schoormans 

(bewoner en wijkraad BLB), Vladimir Palte (diaken St Jan en bewoner Zusters van Orthenpoort),  

Notulist: Sandra van ’t Westeinde 

 

 

1. Opening , welkom en voorstellen en vaststellen agenda 

Riekje Bosch, wijkmanager binnenstad, opent de vergadering en heet ieder van harte welkom op 

deze bijeenkomst. Er volgt kort een voorstelronde en ieder wordt verzocht de presentielijst te 

tekenen.  Voorzitter meldt de ontvangen berichten van verhindering.  

Toevoeging op de agenda: 

- reclamefietsen nieuwe pizzabezorger 

- EKWC 

Punten worden toegevoegd bij de Rondvraag.  
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2. Verslag van de vorige bijeenkomst  

Tekstueel en n.a.v.: 
Blad 3: 9e aandachtspuntje: tekstuele aanpassing: budget is niet beschikbaar gesteld vanuit 
Hartje maar vanuit SOCH. 
Algemeen: Afspraak wordt gemaakt de notulen in het vervolg eerder toe te sturen. 
Verder zijn er geen op- of aanmerkingen; het verslag wordt met in achtneming van 
bovenstaande wijziging vastgesteld.  
 
 

3. Plan van aanpak Hinthamerstraat en omgeving 

Het plan van aanpak is ingericht op de onderdelen “repressief, preventief en zorg” 

De tabel wordt doorgenomen. De volgende opmerkingen komen naar voren:  

 

Verkeerscontroles en verhoogd toezicht: 

Voorzitter  informeert of aanwezigen verbetering ervaren nu er vanuit Gemeente flink is ingezet op 

verhoogd toezicht en controles.  

- Henk Lambooij geeft aan dat extra inzet is geweest in kader parkeeroverlast en dat dit positieve 

effecten heeft.  

- Peter Haak reageert dat er een verschuiving van het probleem is ontstaan; het probleem van 

overlast is verplaatst. Nu er niet meer geparkeerd mag worden voor de Coffeeshop is de 

parkeeroverlast ter hoogte van zijn woning juist verergerd.  

- Monique de Kleijn sluit zich hierbij aan en meldt dat het probleem zich nu vooral voordoet vanaf 

het Inloopschip tot ongeveer voor haar deur. Zij vervolgt dat ook het laden en lossen van grote 

vrachtwagens voor overlast zorgt op het fietspad. Zij verzoekt voorzitter om het ‘laden en 

lossen’ een keer als apart agendapunt te agenderen en dan tevens aan te geven wat in kader 

van handhaving en de richtlijnen wel/niet mag.  

- Er wordt kort gesproken over eventuele aanpassing van de huidige inrichting van de straat. 

Daarbij wordt ook duidelijk dat de straat al aangepast is en dat, daar waar dit mogelijk was, 

extra parkeerplaatsen en laad/losplaatsen gerealiseerd zijn ten gunste van de consument.  

- In de Louwschepoort/Zusters van Orthenpoort is verbetering zichtbaar.  

- Aandacht wordt gevraagd voor het rijgedrag van chauffeurs van stadsbussen, die nogal eens 

deels over de stoep rijden.  

 

Afspraken verkeer: 

Voor de zone binnen de (voormalige) pyramides gelden vaste tijden waarbinnen er gelaad en gelost 

mag worden, namelijk voor 12 uur en tussen 18 en 20 uur.  Daarbuiten (dus ook in de 

Hinthamerstraat) mag er altijd gelaad en gelost worden. De vrachtwagens staan soms deels op het 

stoep,  omdat ze de rijbaan niet lang willen blokkeren. 

Actie: Stadstoezicht houdt doorlopend toezicht. 

Voorzitter verzoekt iedereen te melden in een situatie waar strakker opgetreden moet worden om 

tot een tevreden situatie te komen.  

Actie: allen 

Busmaatschappij Arriva zal worden aangesproken op rijgedrag van chauffeurs. 

Actie Arnold Bongers van Verkeer  
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Coffeeshops Hinthamerstraat: 

- Uitspraak inzake intrekken vergunning coffeeshop Chip’n Dale bleek nog onvoldoende 

onderbouwd. Dat heeft de  rechter uitgesproken. De politiek vindt het  desalniettemin niet 

wenselijk twee coffeeshops zo dicht bij elkaar te hebben.  

 

Surinaamse toko: 

- Politie meldt dan onderzoek is gedaan maar dat er geen strafrechtelijke feiten geconstateerd 

zijn. Politie houdt contact en verzoekt bij vermoedens van illegale praktijken dit bij politie 

kenbaar te maken.  Actie allen. 

 

Permanent cameratoezicht binnenstad:  

- Aanbesteding loopt. Mobiele versie van het cameratoezicht is meegenomen in de aanbesteding  

- Dit punt wordt de volgende vergadering opnieuw geagendeerd.  Aktie voorzitter 

 

Extra surveillance op straat m.m.v. KW1: 

- Dit punt kan verwijderd worden van de lijst. Actie: voorzitter 
 

Overlast/samenscholing/notoire overlast veroorzakers: 

- In de Jeroen Bosch tuin wordt minder overlast ervaren.  

- Peter Haak geeft aan dat de overlast verschuift en dat met het mooie weer in het vooruitzicht de 

overlast op straat weer zal toenemen. Peter benadrukt dat in het convenant staat dat er rond 

het Inloopschip niet op straat rondgehangen mag worden. Er is nu sprake van samenscholing op 

het bruggetje. Hij kan de overlastgevers zo identificeren.  

- Vanuit de politie wordt aangegeven dat verbalen, en daar waar nodig ook (opnieuw)  

gebiedsontzeggingen, worden uitgedeeld. Daarbij wordt benadrukt dat politie goed contact 

heeft met de portiers van Meetpoint die ook lijsten van overlastgevers bijhoudt.  

- Gerard verzoekt Peter contact op te nemen met het Inloopschip wanneer hij overlast ervaart 

door cliënten van het Inloopschip of op die momenten de politie te bellen. Gerard benadrukt dat 

het Inloopschip de meldingen serieus neemt en verzoekt met klem de lijnen kort te houden.  

Peter geeft aan hier geen behoefte aan te hebben. Dat vindt hij niet zijn taak. Hij voelt zich soms 

bedreigd door personen die rondhangen bij het Inloopschip of op het bruggetje.  

- Monique de Kleijn vult aan dat verzocht is om het 0900-nr van politie te bellen zodat zaken 

geregistreerd worden.  

- Peter vraagt zich af wat de meerwaarde van dit overleg is inzake de overlast die hij steeds weer 

opnieuw aan de orde brengt terwijl voor zijn gevoel de focus verschuift naar andere zaken en de 

prioriteiten anders liggen dan bij aanvang van dit overleg. Hij zal zich beraden of hij nog langer 

deel wil uitmaken van dit overleg.  

Voorzitter erkent dat wederzijds vertrouwen moet groeien. Dit traject heeft een lange adem nodig, 

maar het is vooral belangrijk dat mensen elkaar snel weten te vinden en ook gebruik maken van de 

opgebouwde korte lijnen.   

 

 

Snelheid/verkeersoverlast: 

- In de Hinthamerstraat geldt een snelheidslimiet van 30km. Voorzitter meldt dat n.a.v. het vorige 

overleg afgesproken is dat er een extra zone-aanduiding komt vanuit de richting Zuid 

Willemsvaart. Ook zal er een extra aanduiding op het wegdek komen. 
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- Bewoners en ondernemers benadrukken dat er met regelmaat veel harder gereden wordt en 

opperen ideeën voor extra snelheidsremmende maatregelen zoals een drempel, 

snelheidsmetingen en het plaatsen van een (mobiele) flitspaal.  

Vanuit Verkeer wordt echter aangegeven dat dit niet haalbaar is. Flitspalen worden alleen 

geplaatst op verkeersonveilige plekken en niet binnen 30 km-zones. Daarnaast blijkt in de 

praktijk dat ook de eigen bewoners vaak te hard rijden.  

- Peter Haak voegt hieraan toe dat m.n. door het bruggetje de overlast versterkt wordt. Het 

denderen veroorzaakt schade aan de huizen. Hij ervaart deze overlast met regelmaat.  

Afspraak:  dit punt wordt opnieuw geëvalueerd, nadat de extra markering geplaatst is.  

Actie Arnold Bongers van Verkeer en bespreekpunt bij komende vergadering. 

 

N.a.v. de eerder besproken parkeeroverlast wordt vanuit Hartje aangevuld dat de praktijk leert dat 

parkeeroverlast vaak ook veroorzaakt wordt door de bewoners/ondernemers zelf. Het is goed hen 

daar op aan te spreken. Hartje doet dit voor richting hun leden maar er zijn veel meer ondernemers 

dan aangesloten bij Hartje. Hanneke stelt voor om vanuit Hartje in samenwerking met de Gemeente 

ook de andere ondernemers aan te schrijven. Zij neemt dit op met Eugéne Kok van de Gemeente.  

Actie: Hanneke Welten 

 

 

Overige meldingen: 
- Er wordt kort gesproken over de kwetsbare burgers en het verzoek om vragen/signalen door te 

geven aan het Zorgnetwerk. Wat betreft de bewoonster van de zusters van Orthenpoort die met 

regelmaat zaken uit de vuilnisbakken haalde wordt gemeld dat contact is geweest met haar 

huisarts. Mevrouw is geplaatst in een huis voor dementerenden waar zij begeleid wordt.   

Evaluatie aanpak Jeroen Bosch Tuin: 

- In de Jeroen Bosch Tuin wordt minder overlast ervaren. Extra inzet hier heeft effect gehad.  

 

Koffiegesprekken op straat/omgang nieuwe ‘buren’: 

- Liesbeth geeft aan dat vanuit het wijkwerk wordt ingezet om bewoners en ondernemers 

meer met elkaar in contact te brengen. In het voorjaar komen koffiegesprekken met de 

buurt. Actie Wijkwerk Liesbeth van Drunen. 

-  Monique meldt dat zij samen met Ronald al veel hierin geïnvesteerd heeft.  

 

 
Het inloopschip: 

- Ieder wordt uitgenodigd voor de open dag op 31 maart. 

- Gewerkt wordt aan extra inzet inloopschip en herkenbaarheid medewerkers door bijvoorbeeld 

het dragen van een badge met logo. Ook wordt gekeken wat het Inloopschip voor de buurt kan 

betekenen.  Actie Gerard Verhagen Inloopschip. 

- Ruimere openingstijden: dit wordt in het voorjaar gerealiseerd. Dan blijft het Inloopschip de 

hele dat geopend. Actie Mayan Oomkes Gemeente sector MO. 
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- Rol straatpastoor en het Inloopschip: Julia is als straatpastoor betrokken bij het Inloopschip; zij is 

een halve dag per week aanwezig op het Inloopschip en voert gesprekken met cliënten.  

- Voorzitter geeft aan dat Julia ook in dit overleg welkom is en uitgenodigd wordt. Helaas is ze hier 

nog niet geweest.  

Verhuizing voorzieningen SMO naar Bethaniestraat: 

- De verhuizing zou 1-1-2017 zijn, maar dat wordt naar verwachting half 2017. De komst van de 

SMO is een zorgpunt voor de buurt.  

 

4. Presentatie ‘binnenbuurten’  

Liesbeth vraagt aandacht voor de nieuwe website ‘binnenbuurten’ voor en door bewoners en 

ondernemers van de binnenstad. Vraag en aanbod worden samengebracht, ideeen kunnen worden 

uitgewisseld, etc. Liesbeth nodigt ieder van harte uit om mee te doen. Deelname is niet anoniem. 

Aanmelding gaat via een e-mailadres. Een uitnodiging voor de bijeenkomst op 21 maart in de kapel 

van het voormalige GZG volgt via voorzitter. Actie voorzitter. 

Voor meer informatie en aanmelding: www.binnenbuurten.nl 

 

5. Samenvatting en afronding  

Toevoeging agendapunten: 

- Overlast fietsen en scooters op de stoep met grote reclameborden op de fietsen en scooters. 

Monique benadrukt dat deze geparkeerde fietsen en scooters ongeveer driekwart van de stoep 

innemen. Daarnaast zorgen ze voor gevaarlijke situaties doordat ze de stoep gebruiken als 

aanrijroute.  

Henk Lambooij geeft aan dat fietsers op de stoep zijn toegestaan en dat alleen wordt opgetreden als 

de doorgang volledig wordt geblokkeerd. 

- EKWC (Europees Creatief Centrum) 

Voorzitter meldt dat binnen de Gemeente goed gekeken wordt naar de voorbereiding.  

- Voorzitter benadrukt dat wanneer een buurtbewoner of ondernemer zich zorgen maakt over 

een persoon, dit bij haar gemeld kan worden. Zij zal indien nodig het Sociale Wijkteam 

inschakelen. 

 

 

http://www.binnenbuurten.nl/
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6. Rondvraag en sluiting  
 

- Nathalie informeert of horecazaken ook de uitnodiging voor dit overleg krijgen. Zij noemt in dit kader 

de Keulse Kar n.a.v. het incident dat voor deze zaak plaatshad. Een oude vrouw is daar op klaarlichte 

dag overvallen. Politie vult aan dat onderzoek inzake dit voorval gaande is.  

Voorzitter geeft aan dat als Nathalie een naam/mailadres heeft zij hen voor de volgende vergadering 

uitnodigt.  

- Peter Haak geeft aan zijn afweging te maken en aan voorzitter te melden wanneer hij niet meer deel 

zal nemen.  

- Femke benadrukt het belang van dit overleg omdat je juist hier hoort wat er allemaal speelt en 

waardeert de korte lijntjes. Andere deelnemers van het overleg onderschrijven dit. 

- Voorzitter dankt ieder hartelijk voor zijn / haar komst en inbreng in deze bijeenkomst. Een 

vervolgbijeenkomst wordt gepland in het najaar van 2016.  

 

 

- Voorzitter sluit de bijeenkomst om  20.00 uur.  

 


